
Referat generalforsamling den 10.05.2008

Dagsorden:

1. Valg af dirigent. Niels er valgt.

2. Formandens beretning.

• Vejen er i fin form.
• Flisning er sket her i foråret.
• Broen ved havet skal renoveres. Der monteres en ekstra bjælke i den side hvor broen hænger. Benny og

Peter vil forsøge at få det ordnet i løbet af sommeren. Hvis nogen vil give en hånd med, kan henvendelse
ske til Benny eller Peter.

• Græs ved vejen skal holdes nede. Er sket i dag.
• Regnskab og referat tilsendes.
• Hjemmeside er etableret. Indhold kommer snart. Adressen er www.solbrvej.dk Password kommer senere.

Formandens beretning godkendt.

3. Fremlæggelse af revideret regnskab.

Regnskab gennemgået og godkendt.

Det bemærkes, at restancegebyr på 50 kr. generelt ikke bliver betalt. Der opfordres til at medlemmerne selv holder
øje med om man er i restance, og således betaler det vedtagne gebyr. Det skal netop dække Mariannes ekstra tid
og administration.

4. Fastsættelse af kontingent.

Uændret kontingent på 600 kr. vedtaget.

5. Indkomne forslag – ændring af vedtægter.

De foreslåede vedtægtsændringer enstemmigt vedtaget.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter.

Genvalg af Marianne Jørgensen, Peter Nielsen og Bo Refer til bestyrelsen.
Genvalg af Paul Riis og Charlotte Kirskov til suppleanter.

7. Valg af revisor og revisorsuppleant.

Genvalg af Ivan Kirskov og Kim Petersen.

8. Eventuelt.

Charlotte: Ønsker bump reetableret. Der køres også for stærkt – hold fartgrænsen.!!

Træfældning: Der henstilles til at man ikke går alt for drastisk til værks, og at man i tvivlstilfælde kontakter
bestyrelsen for rådslagning. Der ønskes ikke alt for kraftig reduktion i støjbæltet ud mod vejen.

Plantning af nye træer: Man er velkommen til at hente selvsåede træer på det fredede område ned mod stranden.

Referat: Bo Refer
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